
Skjærviken båtforening

Styremøte referat 9 2022
Dato: 26.09.2022

Sted: Teams

Deltakere:

Henning Johansen X
Marianne Davidsen X
Rino Bangor
Roger Thorvaldsen X
Marius Einarsen X
Gro Underhaug X

Agenda:

1. Gjennomgang av forrige referat (7.9)
2. Lys på krana
3. Mudring av sundet
4. Status bryggefront

Referat:

1. Gjennomgang av forrige referat (7.9)

Marius har kjøpt inn maling til påbygget. Odd Thorvaldsen har fått maling og pensler, og skal male det
når det er vær til det.

2. Lys på krana

Tidligere så var det en lampe på krana. Av sikkerhetsmessig grunn vil det bli vurdert om det bør monteres
opp et nytt lys der. Når båter har blitt tatt opp om høsten, så har den østre siden stått i skyggen for båter
som står under krana. Dette kan blant annet forårsake klemfare. Vi har jo fått nytt og mye bedre lys, så
Roger vil under opptak førstkommende onsdag vurdere om det er bra nok. Hvis ikke så vil det bli bestilt
nytt lys. Det er innhentet pristilbud på ny lampe ferdig montert til kroner 8.300.- + mva.
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3. Mudring av sundet

Per i dag er det meget grunt, og mange båter sliter med å komme seg igjennom sundet. Styret har hatt
dette oppe tidligere, og mener nå at det er på tide at kommunen blir kontaktet. Henning skal ta kontakt
med lokalsamfunnet, og høre om vi sammen skal kontakte de andre båtforeningene, Furuheim,
samfunnsutvalg og velforeninger som har tilhørighet til Hunnebunn, og høre om de er interessert i å
være med på å skrive et brev til Fredrikstad kommune.

4. Status bryggefront

Marius har vært og målt bevegelser på bryggefronten. Siden sist måling som var 30.8, er det ingen
endring på den vannrette målingen, men kaikanten har sunket 7 mm.


